

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers' Bulletin

قرار جديد – تطبيق نظام وضع العلامات المميزة على التبغ ومنتجاته

بالإشارة إلى قرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (3) لسنة 2021 في شأن تطبيق نظام وضع العلامات المميزة على التبغ ومنتجاته، تم اعتماد طابع ضريبية ذات تصميم جديد

New Decision - Implementing the Marking of Tobacco and Tobacco Products Scheme

As per the Federal Tax Authority Decision No. 3 of 2021 on Implementing the Marking of Tobacco and Tobacco Products Scheme, tax stamp with a new design have been approved.

[Click here](#) >>

<< [اضغط هنا](#)



تعديل سجلات ضريبة القيمة المضافة

هي خدمة تقدم للمسجلين في النظام الضريبي لتعديل وتحديث بياناتهم عند حدوث أي تغيير ويتطلب التحديث بشكل سنوي كحد أدنى

VAT Amendment Service

It is a service provided to the taxpayers to amend and update their details in FTA system records.

[Click here](#) >>

<< [اضغط هنا](#)

طلب شهادة حالة التسجيل الضريبي

هي خدمة توفرها الهيئة الاتحادية للضرائب حيث يمكنك طلب شهادة حالة التسجيل الضريبي لرخصتك التجارية

Clearance Certificate

A service that is provided by Federal Tax Authority where you can submit for a Clearance Certificate Request.

[Click here](#) >>

<< [اضغط هنا](#)



استرداد المبالغ الإضافية المدفوعة للهيئة

خدمة تقدمها الهيئة الاتحادية للضرائب للأشخاص المسجلين لاسترداد المبالغ الإضافية التي قاموا بدفعها، على سبيل المثال

- مبالغ إضافية مدفوعة
- مبالغ مدفوعة أكثر من قيمة الإقرار
- مبالغ مدفوعة مقابل غرامات إدارية تم شطبها أو إلغاؤها

Refund of extra payments paid to the FTA

A service provided by the Federal Tax Authority to registrants to refund the additional amounts paid by them, such as:

- Extra amounts paid
- Amounts paid exceed the return amount
- Amounts paid against reversed/waived penalties

[Click here](#) >>

<< [اضغط هنا](#)



إلغاء التسجيل لكافة أنواع المسجلين

هي خدمة تقدم للمسجلين الذين لا يستوفون شروط التسجيل في النظام الضريبي وذلك وفق قرار مجلس الوزراء رقم (52) لسنة 2017 في شأن ضريبة القيمة المضافة وقرار مجلس الوزراء رقم (37) لسنة 2017 في شأن اللائحة التنفيذية للضريبة الانتقائية

Deregistration

It is a service provided to registrants who do not fulfill the requirements for registration in the tax system, in accordance with Cabinet Resolution No. (52) of 2017 regarding value tax and Cabinet Resolution No. (37) for the year 2017 in the matter of the regulations for a large rank.

[Click here](#) >>

<< [اضغط هنا](#)



تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

17 أكتوبر 2021 – الموعد النهائي لتقديم إقرارات الضريبة الانتقائية للفترة الضريبية المنتهية بـ 30 سبتمبر 2021
17th October 2021 – Final deadline for filing Excise Tax returns for the period ending on 30th September 2021

17
October

28 أكتوبر 2021 – الموعد النهائي لتقديم إقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة الضريبية المنتهية بـ 30 سبتمبر 2021
28th October 2021 – Final deadline for filing VAT returns for the period ending on 30th September 2021

28
October



الفعاليات وورش العمل المرتقبة Upcoming Events and Workshops

Maskani – Virtual Workshop
October 5, 2021

Tax clinic – Virtual Workshop
October 11, 2021

مسكني - حملة توعوية افتراضية
5 أكتوبر 2021

العيادات الضريبية - حملة توعوية افتراضية
11 أكتوبر 2021

For further details and in order to register for the upcoming events, please email FTA at tps.events@tax.gov.ae

لمزيد من المعلومات وللتسجيل في الفعاليات، يرجى التواصل مع الهيئة عبر البريد الإلكتروني tps.events@tax.gov.ae